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SVENSK TEXELFÖRENING 

Protokoll fört vid styrelsesammanträde 

Nr  8 Plats: Telefonmöte Datum: 2012-02-16 Tid: 19,00-20,40 

 
Närvarande:  
Johnny Nederman, Annelie Carlsson, Birgitta Jönsson, Per-Ivan Degerman, Karin Petersson 

Frånvarande: 
Carl-Johan Johansson och Claes Håkansson på grund av nyordning inom telefonmöten. 
  

§ 1 Mötets öppnande: 

Johnny Nederman förklarade mötet öppnat och hälsade alla välkomna. 
 
§ 2 Godkännande av dagordning: 

Dagordningen godkändes. 
 

 

§ 3 Val av justeringsman: 

Till justeringsman valdes Birgitta Jönsson 

 

 

§ 4 Val av mötes sekreterare: 

Till sekreterare valdes Karin Petersson 

 

 
§ 5 Föregående protokoll:  
Föregående protokoll godkändes. 
 

 

§ 6 Riksmönstring: 
 
Christer och Lennart har jag pratat med om att ordna riksbedömning. Christer vill gärna ha 
riksbedömningen med pälsbedömning också. 
Ta kontakt med Torgil så att domarna kan ordna ett telemöte för att bestämma när 
rikbedömningarna ska vara i höst och var man önskar vara (med tanke på arbetesbelastning) 
m.m. 
Torgil vill att någon gör en skiss över hur Våxtorp fungerar så att andra platser blir likavärdiga. 
Behövs ett bra flöde av djuren. 

 

 

§ 7 Kassören har ordet: 

18 medlemmar kvar som ska betala; en ny medlem förra veckan.  
Nytt lösenord? bagge och tacka 

 

 

§ 8 Hemsidan: 
Det har varit 3000 besökare under ett år på hemsidan. 
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§9 Fårkontrollgruppen: 
Annelie har skickat ut det som gruppen har kommit fram till. 

 Härstamningsbeviset: Anneli redogjorde för hur man vill att det ska se ut i 
framtiden. 

 Avelsmål för texel: åt vilket håll går rasen. 

 Topplista: tillväxt, fettklass, kroppsform och fruktsamhet 

 Avelsutskott: Vill att det ska finns två riksdomarrepresentanter -en från päls/ull och en 
från vardera köttraserna och lammproducenterna  

§10 Sommarmöte/Årsmöte 
Funderingar om att samlas på Hornsund under 7-8 juli. 

 

 
§11Texelföreningens vandringspris 
325 kronor per fat. Ska köpas in för åren 2006 till 2012. 
 

§ 12 Telefonmöte 

Jonny redogjorde för hur det är nu med telefonmöten och kostnaden för våra möten 
 
Övriga frågor 

§ 12 Djurtransport: Informera om bestämmelser, ska skrivas på hemsidan. 
Pratade om scanningen. 

 

  
Nästa möte kommer på mail  

§ 13 Mötets avslutas: 

Johnny tackade de närvarande och förklarade mötet avslutat. 
 

 

  

Karin Petersson, sekreterare 

 

Johnny Nederman, ordförande                       Birgitta Jönsson, justerare 

 

 

 

  
  
  


